
Sognefogedparkens grundejerforening 
 

Referat af bestyrelsesmøde d. 31. maj 2016 

Tilstede: Erik Molnit, Henrik Fjordager & Mads Blume 

Dagsorden: 

1. Parkvandring: 

Alt ser generelt godt ud, Bjarne og det nye gartner firma holder det stadig flot. 

De er i fuld gang med det sidste på petanque banen, den skulle meget snart være klar til brug. 

 

Brandvejen blev gået igennem på opfordring fra flere beboere. Det blev besluttet at der skal gøres 

noget ved den beplantning som er mod slåenvej, den skal muligvis beskæres kraftigt. 

Men vi har besluttet at sende et spørge skema i de involveredes postkasser om afventer hvad 

stemningen er. 

 

2. Sponsorer til legepladsen: 

Der er blevet lagt kræfter i at spørge omkring i det lokale om der er interesse i at være med 

sponsorer på dette projekt. Vi har kun fået ja fra 5 firmaer, og dette er ikke rentabelt med så lidt. 

Så det er besluttet at der ikke bruges mere energi på dette. 

   

3. Økonomi: 

 

Vi har besluttet at de som ikke har betalt kontingent de sidste 2-3 år bliver nu kørt til inkasso og der 

bliver taget hånd om det. 

 

4. Evt: 

IGEN skal det påpeges at det ikke er tilladt at parkere biler, trailer eller andet på vejen i længere tid. 

Alle køretøjer skal kunne parkeres på egen grund. 

 

Det er blevet besluttet at kommunen skal kontaktes vedr. de tomme grunde, og at de må tage hånd 

om problemer og deres egne regler for byggepligt alvorlig. 

 

5. Næste møde / mødestruktur: 

 

Vi mødes, Onsdag d. 5 okt 2016 kl. 1800, hos Kim på slåenvej 


